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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Lajosmizse Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2014.június 27. napján 09:00 
órakor a Városháza dísztermében megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak:  Lakatos Pál    RNÖ elnök 

Baranyi-Rostás Rodrigó  RNÖ elnökhelyettes 
Kökény Zsuzsanna   RNÖ tag  
Csorba János    RNÖ tag   

     
             
 
Tanácskozási joggal megjelentek:  

Gyurgyik Erzsébet  vezetői referens 
     dr. Balogh László jegyző    
  
            
Jegyzőkönyvvezető: Gyurgyik Erzsébet vezetői referens 
 
Lakatos Pál RNÖ elnök: Tisztelettel köszöntöm az ülésen megjelenteket. Köszöntöm 
Gyurgyik Erzsébet vezetői referenst, és dr. Balogh László jegyzőt. Megállapítom, hogy 
ülésünk határozatképes, mert 4 fő RNÖ tag jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom 
Csorba János RNÖ tagot megbízni. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy az RNÖ testülete Csorba Jánost 3 igen szavazattal – 1 fő Csorba nem 
szavazott - jegyzőkönyv hitelesítőnek megválasztotta. 
Az ülésre szóló meghívón két napirendi pont szerepel az első roma kulturális nap 
megszervezésével kapcsolatos, a második egy egyebek napirendi pont. 
Megkérdezem, hogy van-e még valakinek más önálló napirendi pont tárgyalására javaslata. 
Aki a meghívó szerinti napirendi ponttokkal egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
Megállapítom, hogy az RNÖ testülete 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt 
– az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:              Előterjesztő 
 
1. Roma kulturális nap Lakatos Pál  

elnök  
 
 

2. Egyebek  
                  
 
1. Napirendi pont 
Roma Kulturális Nap  
Lakatos Pál RNÖ elnök: Egyeztettek a roma nemzetiségi önkormányzat képviselői, és arra 
az elhatározásra jutottunk, hogy júniusban roma nemzetiségi napot kívánunk tartani. Ennek a 
rendezvénynek az időpontját, a helyszínét, és a költségvetését kell meghatározni. A korábbiak 
tapasztalatai szerint javaslom a 220.000 Ft-ot. Az előzetes egyeztetések alapján a kulturális 
nap 2014. június 28. napján lenne a Szív utcában. Valakinek esetleg van más javaslata?  
Kökény Zsuzsanna RNÖ tag: Én egyetértek a javaslattal.  
Lakatos Pál RNÖ elnök: Kérdés, vélemény, észrevétel van-e a napirendi ponthoz 
kapcsolódóan? Amennyiben nincs elfogadásra javaslom a roma kulturális nap 
megszervezésével kapcsolatos határozat tervezetet, azzal, hogy a rendezvény időpontja 
2014.06.28., a rendezvény helyszíne 6050 Lajosmizse, Szív utca, és rendezvény költségvetése 
220.000 Ft.  
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Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy az RNÖ testülete 3 igen szavazattal, - ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt – az alábbi határozatot hozta:  
 
 
 
8/2014.(IV.27.)RNÖH 
 

Határozat 
 

1. Lajosmizse Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2014 június 
hó 28 napján Roma Kulturális Napot tart, a program helyszíne: 6050 Lajosmizse, Szív 
utca, a program megszervezését a Képviselő-testület végzi.  

2. Lajosmizse Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Roma 
Kulturális Nap” költségvetését 220.000 Ft-ban határozza meg.  

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2014. június 27. 
 
2. Napirendi pont 
Egyebek 
 
Lakatos Pál RNÖ elnök: Az egyebek napirendi ponton belül van-e valakinek 
mondanivalója?  
Kökény Zsuzsanna RNÖ tag: Én annyit szeretnék mondani, hogy megkerestek a munkaügyi 
központtól, hogy lenne 4-5 fős munkalehetőségi program. Megkaptam a jelentkezési lapokat 
amiket ki kell tölteni, ha meglenne ez a néhány ember. Út melletti munkáról lenne szó 
Kecskeméten, a munkába járás busszal lesz megoldva, tehát hozzák – viszik a munkásokat. 
Nálam már van egy jelentkező. A munkaidő 8 óra. Most ugye mezőgazdasági munkák 
mennek és sokan ott dolgoznak, de mindenképpen megpróbálunk embert szerezni. Annyit 
mondtak még nekem, hogy akár később állandósítás is szóba jöhet.  
Még annyi, hogy működik a villanyóra feltöltés. A kecskeméti buszmegálló mögötti 
ruhaboltban alakult ki egy ilyen rendszer, nagyon örülünk, hogy megoldódott a probléma.  
Lakatos Pál RNÖ elnök: Jegyző úrnak esetleg valami mondanivalója?  
dr. Balogh László jegyző: Nincs most semmi különös köszönöm.  
Lakatos Pál RNÖ elnök: További mondanivalója van-e valakinek? Amennyiben nincs, úgy 
az ülést bezárom 09 óra 15 perckor.  
 
 

Kmf. 
 

Baranyi-Rostás Rodrigó sk.           Csorba János sk. 
elnökhelyettes          jegyzőkönyv hitelesítő 

         
    
    


